

Sirküler Tarihi :17/01/2025

Sirküler No :2025/21

**GELİR VERGİSİ KANUNUNDA YER ALAN HAD VE TUTARLARDA 1 OCAK 2025
TARİHİNDEN İTİBAREN GEÇERLİ OLAN DEĞİŞİKLİKLER**

YENİDEN DEĞERLEME ORANINDA ARTIRILAN MAKTU HAD VE TUTARLAR:

Maktu Had ve Tutar	2024 Yılı İçin Geçerli Tutar (TL)	2025 Yılı İçin Geçerli Tutar (TL)
İnternet ve benzeri elektronik ortamlar üzerinden yapılan satış hasılatı (9/10)	1.100.000	1.580.000
Konut istisnası (21)	33.000	47.000
Vergiden müstesna yemek (23/8)	170 (KDV Dahil 187,00)	240 (KDV Dahil 264,00)
Ulaşım desteği (23/10)	88	126
Engellilik indirimi (31)		
-Birinci derece engelli	6.900	9.900
-İkinci derece engelli	4.000	5.700
-Üçüncü derece engelli	1.700	2.400
Binek otomobil aylık kira sınırı (40/1)	26.000	37.000
Binek otomobil gider yazılabilecek ÖTV ve KDV toplamı (40/1 ve 68)	690.000	990.000
Binek otomobil amortisman sınırı (40/7 ve 68)		
-ÖTV ve KDV gider yazıldığında	790.000	1.100.000
-ÖTV ve KDV gider yazılmadığında veya ikinci el alındığında	1.500.000	2.100.000
Basit usule tabi olmanın genel şartlarından yıllık kira bedeli toplamı (47/1-2)		
-Büyükşehir belediye sınırları içinde	55.000	79.000
-Diğer yerlerde	34.000	48.000
Basit usule tabi olmanın özel şartları		
-48/1: Yıllık alış ve satış tutarları	690.000-1.100.000	990.000-1.580.000
-48/2: Gayrisafi iş hasılatı	340.000	480.000
-48/3: Yıllık satış tutarı ile iş hasılatı toplamı	690.000	990.000
Değer artış kazançlarına ilişkin istisna (mük.80)	87.000	120.000
Arızı kazançlara ilişkin istisna (82)	200.000	280.000
Tevkifat ve istisnaya konu olmayan menkul ve gayrimenkul sermaye iratlarına ilişkin beyanname verme sınırı (86)	13.000	18.000
Vergiye uyumlu mükellefler için indirim sınırı (Mük.121)	6.900.000	9.900.000

2025 YILI İÇİN GEÇERLİ GELİR VERGİSİ TARİFESİ:

Tebliğ ile GVK'nın 103 üncü maddesinin birinci fıkrasında yer alan gelir vergisine tabi gelirlerin vergilendirilmesinde esas alınan tarife, 2025 takvim yılı gelirlerinin vergilendirilmesinde esas alınmak üzere aşağıdaki şekilde yeniden belirlenmiştir:

158.000 TL'ye kadar	15%
330.000 TL'nin 158.000 TL'si için 23.700 TL, fazlası	20%
800.000 TL'nin 330.000 TL'si için 58.100 TL (ücret gelirlerinde 1.200.000 TL'nin 330.000 TL'si için 58.100 TL), fazlası	27%
4.300.000 TL'nin 800.000 TL'si için 185.000 TL, (ücret gelirlerinde 4.300.000 TL'nin 1.200.000 TL'si için 293.000 TL), fazlası	35%
4.300.000 TL'den fazlasının 4.300.000 TL'si için 1.410.000 TL, (ücret gelirlerinde 4.300.000 TL'den fazlasının 4.300.000 TL'si için 1.378.000 TL), fazlası	40%

